

APOCRYPHA

TOBIT KING JAMES BIBLE 1611

www.Scriptural-Truth.com

Tobit

Dalam buku Tobit

{1:1} buku kata-kata Tobit, anak kepada Tobiel, yang anak Ananiel, anak kepada Aduel, anak kepada Gabael, daripada yang

benih Asael, suku kaum Nephthali;

{1:2} yang pada zaman Enemessar Raja Asyur dalam adalah kurungan dipimpin keluar dari Thisbe, yang di tangan kanan

Bandar itu, yang dipanggil dengan betul Nephthali di Galilee di atas Aser.

{1:3} saya Tobit telah berjalan sepanjang hari-hari dalam hidup saya di dalam

cara-cara untuk kebenaran dan keadilan, dan saya pula banyak almsdeeds kepada saya

saudara-saudara dan negara saya, yang datang dengan saya ke Nineve, ke

tanah daripada Asyur dalam.

{1:4} dan apabila saya berada dalam negara sendiri, di tanah

Israel sedang tetapi muda, semua kaum di Nephthali bapa saya jatuh dari rumah Baitulmuqaddis, yang dipilih daripada Semua puak Israel, yang semua puak-puak harus berkorban di sana, di mana Kuil itu tempat tinggal yang Maha Tinggi consecrated dan dibina untuk semua peringkat umur.

{1:5} kini semua puak-puak yang memberontak bersama-sama, dan

rumah ayah Nephthali, mengorbankan kepada heifer dalam Demikian, malah nevaylah.

{1:6} tetapi saya semata-mata pergi sering ke Jerusalem pada kenduri, sebagai

Ia adalah ditentukan kepada semua orang Israel oleh seorang dekri yang kekal, mempunyai firstfruits dan sepuluh daripada meningkat, dengan yang pertama ialah shorn; dan mereka memberi saya pada

mazbah untuk Imam anak-anak Aaron.

Peningkatan {1:7} bahagian kesepuluh yang pertama sekali yang saya berikan kepada anak-anak

bagi Aaron, yang ministered di Jerusalem: lain kesepuluh Bahagian I

dijual, dan pergi, dan menghabiskan setiap tahun di Jerusalem:

{1:8} dan yang ketiga yang saya berikan kepada mereka yang mana ia adalah

bertemu, sebagai DeBora telah ibu bapa saya telah diperintahkan saya,

kerana saya ditinggalkan yatim oleh bapa saya.

{1:9} tambahan lagi, apabila saya telah datang ke zaman seorang lelaki,

Saya berkahwin Anna kaum kerabat sendiri lombong, dan beliau saya begat

Tobias.

{1:10} dan Bilakah kami dibawa dari amil untuk

Nineve, semua saudara-saudara saya dan orang-orang bahawa itu adalah dari kaum kerabat saya

Adakah makan roti bangsa-bangsa lain.

{1:11} tapi aku terus sendiri dari Makan;

{1:12} kerana saya teringat Allah dengan semua hati saya.

{1:13} dan yang Maha tinggi memberi saya rahmat dan nikmat sebelum Enemessar, supaya saya adalah pembekal Nya.

{1:14} dan saya pergi ke Media, dan ditinggalkan dalam kepercayaan dengan

Gabael, saudara Gabrias, pada Rages a bandar media sepuluh bakat Perak.

{1:15} kini apabila Enemessar adalah mati, Sennacherib Nya anak memerintah pihaknya; ladang yang bermasalah, yang saya tidak boleh pergi ke dalam Media.

{1:16} dan pada zaman Enemessar saya berikan sedekah yang banyak untuk

saudara-saudara saya, dan memberikan roti saya kepada mereka yang lapar,

{1:17} dan saya pakaian kepada yang telanjang: dan jika saya melihat mana-mana

mati negara saya, atau lakonan mengenai dinding Nineve, saya dikebumikan

Dia yang.

{1:18} dan jika king Sennacherib telah dibunuh mana-mana, apabila

Dia datang, dan melarikan diri dari Judea, saya dikebumikan mereka privily; bagi

dalam kemurkaan-Nya, dia membunuh ramai; tetapi badan tidak dijumpai,

Bilakah mereka telah berusaha untuk Raja.

{1:19} dan Bilakah salah satu Ninevites yang pergi dan

mengadu saya kepada Raja, bahawa saya dikebumikan mereka, dan bersembunyi

diri saya sendiri; memahami bahawa saya telah diminta untuk diuji

kematian, saya berundur diri kerana takut.

{1:20} maka semua barang saya secara paksa telah diambil, sama ada adalah tiada apa-apa benda di sebelah kiri saya, di sebelah isteri saya Anna

dan anakku Tobias.

{1:21} dan tiada lulus tidak lima dan lima puluh hari sebelum dua anak lelaki beliau membunuh dia, dan mereka melarikan diri ke gunung

daripada Ararath; dan Sarchedonus anak lelakinya memerintah pihaknya;

yang dilantik ke atas akaun-akaun bapanya, dan ke atas semua itu

Hal Ehwal, Achiacharus anak saudaraku Anael's.

{1:22} dan Achiacharus intreating bagi saya, saya kembali ke Nineve. Sekarang Achiacharus adalah cupbearer, dan penjaga itu

Signet, dan steward, dan overseer akaun: dan

Sarchedonus melantik beliau seterusnya kepada-Nya: dan dia adalah saya

Brother's son.

{2:1} kini apabila saya datang rumah lagi, dan isteri saya Anna telah dikembalikan kepada saya, dengan anakku Tobias, di dalam

Pesta Pentecost, iaitu perayaan Suci tujuh dalam minggu, Jadilah baik makan malam disediakan saya, yang saya duduk makan.

{2:2} dan apabila saya melihat banyaknya daging, saya berkata kepada saya

anak lelaki, dan membawa orang miskin apa soever engkau shalt mengetahui

daripada saudara-saudara kami, yang sentiasa peka kepada Tuhan; dan, lo, saya tarry

bagi engkau.

{2:3} tetapi dia datang lagi dan berkata, ayah, salah satu daripada kami

negara adalah strangled, dan dicampakkan di pasaran.

{2:4} maka sebelum saya telah merasai daging apa-apa, saya mula

dan membawanya ke dalam sebuah bilik sehingga berterusan ke bawah matahari.

{2:5} maka saya kembali, dan dibasuh sendiri, dan makan saya daging dalam period,

{2:6} mengingati bahawa ramalan Amos, seperti dia berkata, Kenduri anda akan bertukar menjadi masa berkabung, dan semua anda

Mirth ke merintih.

{2:7} oleh kerana itu saya menangis: dan selepas pergi ke bawah daripada yang

matahari saya pergi dan kubur yang dibuat, dan mengebumikannya.

{2:8} tetapi jiran saya mengejek saya, dan berkata, lelaki ini sudah tidak takut untuk meletakkan mati untuk perkara ini lagi: yang melarikan diri

kaki; dan lagi, lo, beliau burieth mati lagi.

{2:9} pada malam yang sama juga saya pulang dari upacara pengebumian, dan

tidur oleh dinding halaman saya, menjadi tercemar dan saya muka adalah bertutup:

{2:10} dan saya tahu tidak ada sparrows di dalam

dinding, dan lombong mata yang terbuka, sparrows yang sedang hangat

najis ke dalam lombong mata, dan whiteness yang datang di mata saya:

dan saya pergi ke pakar-pakar perubatan, tetapi ia membantu saya tidak:

Laman Tobit 560

Selain itu Achiacharus pula menyuburkan saya, sehingga saya pergi ke

Elymais.

{2:11} dan isteri saya Anna pula mengambil wanita kerja perlu dilakukan.

{2:12} dan apabila beliau telah menghantar mereka rumah kepada pemilik,

mereka dibayar gaji beliau dan memberikan beliau juga di samping seorang kanak-kanak.

{2:13} dan apabila ia berada di rumah saya, dan mula menangis, aku

berkata kepada dia, dari mana ini kanak-kanak? Ia tidak dicuri?

menyebabkan ia kepada pemilik; kerana ia adalah tidak sah untuk makan apa-apa benda

yang dicuri.

{2:14} tetapi beliau menjawab atas saya, ia telah diberikan Hadiah

lebih daripada upah. Howbeit saya pula tidak percaya dia, tetapi

perintahkan beliau menyebabkan ia kepada pemilik: dan saya abashed padanya.

Tetapi dia menjawab atas saya, di mana akan sedekah Mu dan engkau

amal soleh? tiba-tiba, engkau dan semua kerja-kerja Mu dikenali.

{3:1} maka saya menjadi Dukacita pula menangis, dan dalam kesedihan saya

berdoa, berkata,

{3:2} Wahai Tuhan, Engkaulah sahaja, dan semua kerja-kerja Mu dan semua Mu

cara adalah rahmat dan kebenaran, dan engkau jughest benar-benar dan adil

selamanya.

{3:3} ingat saya, dan melihat saya, menghukum saya bukan untuk

dosa-dosa saya dan ignorances, dan dosa-dosa bapa mg, yang telah berdosa di hadapan (wahai Muhammad):

{3:4} untuk mereka dipatuhi perintah-perintah tidak Mu: karena

engkau engkau dihantar kita yang merosakkan, dan kepada pembuangan, dan

kepada kematian, dan pepatah penghinaan kepada semua Pertubuhan Bangsa-Bangsa

antara yang kami akan tersebar.

{3:5} dan sekarang engkau penghakiman adalah banyak dan benar: berurusan

dengan saya menurut dosa-dosa saya dan Datuk-nenek saya: kerana kami

telah tidak disimpan perintah-perintah Mu, kedua-duanya telah berjalan di

kebenaran sebelum engkau.

{3:6} sekarang oleh itu berurusan dengan saya kerana seemeth terbaik kepada

(wahai Muhammad), dan memerintah roh yang diangkat dari saya, bahawa saya

mungkin dibubarkan, dan menjadi bumi: kerana ianya menguntungkan bagi

saya mati dan bukannya untuk hidup, kerana saya pernah mendengar false

reproaches, dan mempunyai banyak kesedihan: arahan itu yang

Saya kini akan dihantar keluar dari kesusahan ini dan pergi ke dalam

tempat yang kekal: berpaling tidak Mu muka jauh daripada saya.

{3:7} it datang hari yang sama, yang Ecbatane dalam sebuah bandar

daripada Media Sara anak perempuan Raguel adalah juga reproached

oleh pra bapanya;

{3:8} kerana bahawa dia telah berkahwin dengan tujuh

Husbands, siapa Asmodeus semangat jahat telah dibunuh, sebelum

mereka telah lain dengannya. Yang engkau tidak tahu, kata mereka, yang

engkau engkau strangled suami Mu? engkau engkau telah pun tujuh suami, sama ada engkau wast dinamakan sempena salah satu daripada mereka.

{3:9} sebab itu Jangan engkau mengalahkan kita untuk mereka? sekiranya mereka itu

pergi cara Mu mati, selepas mereka, marilah kita pernah melihat daripada engkau sama ada

anak lelaki atau perempuan.

{3:10} cadangan dia mendengar perkara-perkara ini, dia adalah sangat

sedih, supaya dia dianggap telah strangled dirinya; dan

Beliau berkata, saya hanya anak kepada bapa saya, dan jika saya lakukan

ini, maka adalah menjadi satu penghinaan kepada-Nya, dan saya akan membawa lama beliau

umur dengan rasa Dukacita kepada kubur.

{3:11} kemudian dia berdoa ke arah tingkap dan berkata,

Seni Berbahagialah engkau, Wahai Tuhan Tuhan saya, dan
Kudus Mu dan

nama yang mulia ini diberkati dan Mulia selama-lamanya:
biarkan semua Mu

kerja-kerja memuji engkau selama-lamanya.

{3:12} dan sekarang, Wahai Tuhan, saya menetapkan saya
lombong mata dan muka saya

terhadap engkau,

{3:13} dan Katakanlah, membawa saya keluar dari bumi, yang
saya boleh dengar

Tiada lagi penghinaan.

{3:14} engkau knowest, Tuhan, bahawa saya tulen dari semua
dosa

dengan lelaki,

{3:15} dan bahawa saya tidak pernah tercemar nama saya atau
nama

bapa saya, di tanah kurungan saya: saya hanya

anak kepada bapa saya, sama ada telah beliau anak-anak
supaya beliau

waris, tidak apa-apa berhampiran sekutu, atau mana-mana
anak beliau hidup, untuk

Siapa saya boleh menjaga diri saya bagi seorang isteri: suami
saya tujuh

sudah mati; dan mengapa aku harus tinggal? tetapi jika ia sila tidak engkau

bahawa saya harus mati, arahan beberapa hal kepada saya, dan sayang daripada saya, yang saya dengar lagi dicelakannya.

{3:16} jadi doa kedua-dua mereka telah mendengar sebelum ini

Duli yang Maha Mulia dari Tuhan.

{3:17} dan Raphael dihantar untuk menyembuhkan mereka, iaitu untuk

skala whiteness mata di Tobit, dan memberi Sara

anak kepada Raguel bagi seorang isteri untuk Tobias anak kepada Tobit;

dan untuk mengikat Asmodeus roh jahat; kerana dia milik

untuk Tobias dengan hak pewarisan. Datang masa selfsame

Tobit rumah, dan dimasukkan ke dalam rumah, dan Sara yang

Puteri Raguel datang dari bilik atas dia.

{4:1} pada hari itu Tobit teringat wang yang dia

telah komited untuk Gabael di Rages Media,

{4:2} berkata dengan dirinya, saya mempunyai rawatannya bagi kematian;

sebab itu saya tidak memanggil anakku Tobias yang mungkin menandakan

kepadanya wang itu sebelum aku mati?

{4:3} dan apabila dia menelefon dia, dia berkata, anakku,
apabila

Saya mati, tanam saya; dan menghina bukan ibu Mu, tetapi
maruah

Dia semua hari hidup Mu, dan melakukan sesuatu yang akan
Sila

dia, dan dia tidak berdukacita.

Ingat {4:4}, anak saya, bahawa dia melihat banyak bahaya untuk
engkau, apabila engkau wast di Rahim Beliau: dan apabila dia
mati,

tanam dia oleh saya di satu kubur.

{4:5} anakku, hendaklah berhati-hati Tuhan Allah kita semua
Mu

hari-hari, dan biarkan tidak engkau akan diatur untuk berdosa,
atau semasa beliau

Perintah-perintah: Jangan uprightly semua Mu hidup lama, dan
ikuti

bukan cara untuk unrighteousness.

{4:6} kerana jika engkau benar-benar berurusan, perbuatan Mu
akan Makmur

berjaya (wahai Muhammad), dan untuk semua mereka yang
hidup adil.

{4:7} memberi sedekah Mu bahan; dan apabila engkau givest

sedekah, Biar mata tidak Mu akan iri hati, kedua-duanya berpaling muka engkau dari

mana-mana orang miskin, dan wajah Allah hendaklah tidak boleh berpaling menjauhkan dari

(wahai Muhammad).

{4:8} jika engkau engkau banyak memberikan sedekah dengan sewajarnya: Jika

engkau mempunyai tetapi sedikit, tidak takut untuk memberi kata yang

kecil:

{4:9} untuk engkau layest atas harta baik bagi dirimu

terhadap hari keperluan.

Laman 561 Tobit

{4:10} kerana sedekah menyampaikan dari kematian, dan suffereth tidak akan datang ke dalam kegelapan.

{4:11} untuk sedekah adalah baik kepada semua yang memberi di dalam

penglihatan yang Maha tinggi.

{4:12} berhati-hati semua whoredom, anak saya, dan mengambil chiefly

isteri dari benih bapa Mu, dan tidak pelik mengambil

wanita isteri, yang bukan kaum bapa Mu: kami

anak-anak Nabi, Ed.(UMalaya), Abraham, Isaac, dan Jacob: ingat, anak saya, yang Datuk-nenek kami dari dalam bermula, bahkan bahawa mereka semua berkahwin isteri sendiri

kaum kerabat, dan telah dikurniakan anak-anak mereka, dan benih mereka

akan mewarisi tanah.

{4:13} kini oleh kerana itu, anakku, mengasihi saudara-saudara engkau, dan

menghina tidak dalam hati Mu saudara-saudara Mu, anak-anak lelaki dan anak perempuan

engkau orang, dalam tidak mengambil isteri mereka: untuk kebanggaan adalah

kemusnahan dan banyak menyusahkan, dan di keji adalah reput dan

mahu yang besar: keji adalah ibu kepada kebuluran.

{4:14} biarlah tidak upah mana-mana manusia yang telah tempawan

(wahai Muhammad), tarry dengan (wahai Muhammad), tetapi memberikan kepadanya ia keluar tangan: Jika

engkau menjadi Tuhan, dia juga akan membayar balik (wahai Muhammad): menjadi tatapan saya

anak, dalam semua perkara yang engkau doest, dan bijak dalam semua Mu

perbualan.

{4:15} berbuat demikian tidak ada manusia yang engkau hatest: minum tidak

wain untuk membuat engkau mabuk: kedua-duanya biarkan pergi dengan mabuk

engkau dalam perjalanan Mu.

{4:16} memberi roti Mu kepada mereka yang lapar, dan bagi Mu

pakaian kepada mereka yang telanjang; dan menurut thine

banyaknya memberi sedekah: dan biarkan mata tidak Mu akan iri hati,

Bilakah engkau givest zakat.

{4:17} mencurahkan roti Mu di perkuburan tapi adil,

memberi apa-apa kepada orang yang zalim itu.

{4:18} meminta nasihat apa yang bijak, dan tidak menghina mana-mana peguam yang menguntungkan.

{4:19} memberkati Tuhan Allah Mu sentiasa, dan keinginan Nya bahawa cara Mu boleh ditujukan, dan bahawa semua laluan Mu dan

jaksa penuntut umum menjauhinya: bagi tiap-tiap umat telah tidak nasihat; tetapi

Tuhan sendiri giveth semua perkara yang baik, dan dia humbleth

siapa dia akan, kerana beliau akan; sekarang oleh kerana itu, anakku, ingat

Perintah-perintah saya, kedua-duanya biarkanlah mereka meletakkan keluar dari fikiran Mu.

{4:20} dan kini saya menandakan ini kepada mereka bahawa saya komited sepuluh

bakat Gabael anak kepada Gabrias pada Rages dalam Media.

{4:21} dan janganlah engkau takut,, anak saya, bahawa kita dijadikan miskin: untuk

engkau engkau banyak kekayaan, jika engkau takut kepada Allah, dan berlepas dari semua

dosa, dan lakukan yang menyenangkan di sisi Nya.

{5:1} Tobias kemudian menjawab dan berkata, ayah, saya akan melakukan semua

perkara-perkara yang engkau engkau diperintahkan saya:

{5:2} tetapi bagaimana boleh saya menerima wang, melihat saya tahu

dia tidak?

{5:3} kemudian dia memberinya tulisan tangan, dan berkata kepada

dia, mencari (wahai Muhammad) seorang lelaki yang boleh pergi dengan engkau, pelancong sementara saya lagi

hidup, dan saya akan memberinya upah: pergi dan menerima dengan

Wang.

{5:4} oleh kerana itu apabila dia pergi untuk mencari seorang lelaki, dia mendapati

Raphael yang malaikat.

{5:5} melainkan dia tahu tidak; dan dia berkata kepadanya, engkau Canst

pergi dengan saya untuk Rages? dan knowest engkau tempat-tempat yang baik?

{5:6} kepada siapa malaikat berkata, saya akan pergi dengan (wahai Muhammad), dan saya

tahu dengan cara yang baik: untuk saya telah diserah simpan dengan saudara kami

Gabael.

{5:7} kemudian Tobias berkata kepada-Nya, Tarry bagi saya, sehingga saya memberitahu

bapa saya.

{5:8} maka beliau berkata kepada-Nya, pergi dan tarry tidak. Jadi dia pergi

dalam dan berkata kepada bapanya, Lihatlah, saya telah menemui seseorang yang

akan pergi dengan saya. Kemudian dia berkata, panggilan beliau kepada saya, bahawa saya boleh

tahu apa puak dia, dan sama ada dia menjadi seorang lelaki yang dipercayai untuk

pergi dengan engkau.

{5:9} supaya dia memanggilnya, dan beliau datang, dan mereka memberi hormat

antara satu sama lain.

{5:10} Tobit kemudian berkata kepada-Nya, saudara shew saya apa puak dan keluarga yang sebenar-benarnya.

{5:11} kepada siapa yang dia berkata, jangan engkau memohon sebuah puak atau

Keluarga, atau seorang lelaki yang diupah untuk pergi dengan anak Mu? Kemudian Tobit berkata

kepada-Nya, saya akan tahu, saudara, kaum kerabat dan nama Mu.

{5:12} kemudian dia berkata, saya Azarias, anak kepada Ananias dalam

besar, dan saudara-saudara Mu.

{5:13} kemudian Tobit berkata, Engkaulah dialu-alukan,
abang; boleh

bukan sekarang marah dengan saya, kerana saya telah bertanya
untuk mengetahui

puak Mu dan keluarga Mu; kerana Engkaulah abang saya,
daripada yang

saham yang jujur dan baik: untuk saya tahu Ananias dan
Jonathas,

anak-anak yang Samaias yang besar, seperti yang kami pergi
bersama-sama ke Jerusalem

untuk beribadah, dan lelaki yang Petuel, dan sepuluh daripada
yang

buah-buahan; dan mereka tidak seduced dengan kesilapan
kami

saudara-saudara: saudaraku, Engkaulah sesuatu saham yang
baik.

{5:14} tetapi beritahu saya, upah apa akan saya berikan (wahai
Muhammad)? mengampunkan

engkau yang drachm sehari, dan perkara-perkara yang perlu,
untuk lombong sendiri

anak?

{5:15} Ya, lebih-lebih lagi, jika kamu kembali selamat, saya akan
menambah

sesuatu untuk upah Mu.

{5:16} sehingga mereka adalah hati. Berkata dia kepada Tobias,
Sediakan dirimu untuk perjalanan, dan Tuhan menghantar anda
yang baik

perjalanan. Dan Bilakah anaknya telah menyediakan semua
perkara yang jauh di

perjalanan, ayahnya berkata, pergi engkau dengan manusia,
dan Allah,

yang dwelleth di syurga, berjaya perjalanan anda, dan

malaikat Tuhan simpan anda Syarikat. Jadi mereka pergi ke
kedua-duanya,

dan lelaki anjing dengan mereka.

{5:17} Anna tetapi ibunya menangis dan berkata kepada Tobit,
mengapa

engkau engkau dihantar anak kita? Adakah dia bukan
kakitangan di tangan kami,

pergi masuk dan keluar sebelum kita?

{5:18} tidak tamak untuk menambah wang-wang: tetapi biarkan
ia menjadi

sebagai sampah-sarap berkenaan dengan kanak-kanak kami.

{5:19} yang Tuhan telah berikan untuk hidup dengan
memadai kita.

{5:20} kemudian berkata Tobit kepadanya, mengambil langkah
tidak, kakak saya; Beliau

hendaklah pulangan dalam Keselamatan, dan mata Mu akan melihatnya.

{5:21} untuk malaikat baik akan menahannya Syarikat, dan perjalanan hendaklah Makmur, dan dia hendaklah memulangkan Peti Deposit Keselamatan.

Laman Tobit 562

{5:22} maka dia dibuat akhir menangis.

{6:1} dan kerana mereka pergi pada perjalanan mereka, mereka datang dalam

petang ke Sungai Tigris, dan mereka dilaporkan tiada.

{6:2} dan Bilakah seorang lelaki muda mengalami kerosakkan untuk mencuci

dirinya, ikan leaped keluar daripada Sungai, dan akan dilahap kepadanya.

{6:3} maka malaikat berkata kepada-Nya, mengambil ikan. Dan lelaki muda yang dibentangkan memegang ikan, dan menarik ia ke darat.

{6:4} untuk siapa malaikat berkata, buka ikan, dan mengambil masa yang

jantung dan hati dan hempedu, dan meletakkan mereka dengan selamat.

{6:5} jadi pada lelaki muda itu pula sebagai malaikat diperintahkan kepadanya;

dan apabila mereka telah panggang ikan, mereka pula makan:
kemudian mereka

kedua-duanya pergi perjalanan mereka, sehingga mereka
menarik berdekatan dengan Ecbatane.

{6:6} kemudian pada lelaki muda itu berkata kepada malaikat,
saudara

Azarias, untuk apa kegunaan adalah jantung dan hati dan gal
daripada

ikan?

{6:7} dan dia berkata kepada-Nya, menyentuh hati dan
hati, jika syaitan atau roh jahat menyusahkan mana-mana, kita
perlu membuat satu

Merokok itu sebelum seorang lelaki atau wanita, dan pihak
hendaklah tiada lagi berdukacita.

{6:8} kerana bagi hempedu, ianya baik untuk anoint seorang
lelaki yang telah

whiteness di matanya, dan dia akan sembuh.

{6:9} dan apabila mereka telah datang dekat dengan Rages,

{6:10} malaikat berkata kepada lelaki itu muda, adik kepada
hari

kita hendaklah menyerah simpan dengan Raguel, yang
merupakan sepupu Mu; Beliau juga telah

Seorang sahaja anak perempuan, bernama Sara; Saya akan bercakap untuknya, bahawa dia

mungkin akan diberikan engkau bagi seorang isteri.

{6:11} untuk engkau dia hak dia appertain, melihat

engkau hanya seni kaum kerabat beliau.

{6:12} dan pembantu adalah adil dan bijak: sekarang oleh itu mendengar

saya, dan saya akan bercakap dengan bapanya; dan apabila kita kembali dari

Rages kita akan meraikan perkahwinan: kerana saya tahu bahawa

Raguel tidak boleh berkahwin dengan dia yang lain mengikut undang-undang

Musa, tetapi dia hendaklah bersalah atas kematian, kerana di sebelah kanan

Warisan agak appertain engkau daripada mana-mana yang lain.

{6:13} kemudian pada lelaki muda itu menjawab malaikat, aku punya

mendengar, saudara Azarias bahawa pembantu rumah ini telah diberikan kepada

tujuh orang lelaki, yang meninggal dunia di Dewan perkahwinan.

{6:14} dan sekarang saya hanya anak kepada bapa saya, dan saya

takut, kalau-kalau jika aku pergi kepada dia, aku mati, sebagai yang lain sebelum: untuk yang

roh jahat loveth dia, yang hurteth tidak ada badan, tapi orang-orang

yang datang kepada beliau; sebab itu saya juga takut kalau-kalau aku mati, dan

membawa kehidupan bapa saya dan ibu saya kerana saya yang kubur dengan rasa Dukacita: kerana mereka mempunyai tiada anak lain untuk tanam mereka.

{6:15} maka malaikat berkata kepada-Nya, yang engkau tidak ingat dididik mana bapa engkau berikan (wahai Muhammad), bahawa engkau

shouldest berkahwin dengan seorang isteri tergamak Mu sendiri? sebab itu

mendengar saya, Wahai saudaraku; untuk dia hendaklah diberikan (wahai Muhammad) kepada isteri;

dan membuat engkau meyangkal tiada roh jahat; untuk ini sama

malam dia akan diberikan engkau dalam perkahwinan.

{6:16} dan apabila engkau shalt datang ke perkahwinan

Dewan, engkau shalt mengambil Abu minyak wangi, dan shalt meletakkan

kepada mereka di antara jantung dan hati ikan, dan shalt membuat asap dengannya:

{6:17} dan syaitan akan menghidu, dan melarikan diri, dan

Jangan sekali-kali datang lagi mana-mana lebih banyak: tetapi apabila engkau shalt datang

dia, bangkit kedua-dua anda, dan berdoa kepada Allah yang penyayang,

yang akan mempunyai kasihan kepada kamu, dan menyelamatkan kamu: janganlah engkau takut, kerana dia

dilantik kepada kamu dari awal; dan engkau shalt

memelihara dia, dan dia hendaklah pergi dengan engkau. Lebih-lebih lagi saya

katakan bahawa dia akan menanggung (wahai Muhammad) kanak-kanak. Kini apabila Tobias

telah mendengar perkara-perkara ini, dia suka dia, dan hatinya adalah

effectually menyertai beliau.

{7:1} dan apabila mereka telah datang ke Ecbatane, mereka datang

ke rumah Raguel, dan Sara bertemu dengan mereka: dan mereka

telah memberi hormat satu sama lain, dia yang membawa mereka ke rumah.

{7:2} maka dikatakan Raguel Saidina Ali Abi isterinya, bagaimana seperti ini

lelaki muda untuk Tobit sepupu saya!

{7:3} dan Raguel bertanya kepada mereka, dari mana berada ye,

saudara-saudara? Kepada sesiapa yang mereka berkata, kami adalah daripada anak-anak

Nephtalim, iaitu amil di Nineve.

{7:4} kemudian dia berkata kepada mereka, kamu Tahukah Tobit kami

sekutu? Dan mereka berkata, kita tahu dia. Kemudian kata dia, dia

dalam Kesihatan yang baik?

{7:5} dan mereka berkata, dia hidup, mahupun dalam Kesihatan yang baik:

dan Tobias berkata, Dialah bapa saya.

{7:6} kemudian Raguel leaped, cium dia dan menangis,

{7:7} dan diberkati Allah, dan berkata kepada-Nya, Engkaulah yang

anak kepada seorang lelaki yang jujur dan baik. Tetapi apabila dia mendengar yang

Tobit adalah buta, dia sedih dan menangis.

{7:8} dan begitu juga Saidina Ali Abi isteri dan Sara anak perempuan beliau

menangis. Lebih-lebih lagi mereka dilayan mereka Penarik; dan selepas

bahawa mereka telah membunuh ram daripada kawanannya, mereka menetapkan kedai daging

atas meja. Kemudian dikatakan Tobias Raphael, saudara Azarias,

bercakap tentang perkara-perkara yang engkau menyekatmu daripada bercakap dengan cara,

dan biarkan perniagaan ini dihantar.

{7:9} supaya beliau dimaklumkan perkara itu dengan Raguel: dan

Raguel dikatakan Tobias, Makan dan minum, dan membuat riang:

{7:10} kerana ianya memenuhi yang engkau shouldest berkahwin dengan saya

anak perempuan: Walau bagaimanapun saya akan mengisytiharkan kepada kamu kebenaran.

{7:11} saya telah memberi anak saya dalam perkahwinan te tujuh

lelaki, yang meninggal dunia pada malam itu mereka datang kepada dia:

Walau bagaimanapun untuk masa kini menjadi riang. Tetapi Tobias berkata, saya akan

Makan apa-apa di sini, sehingga kita bersetuju dan bersumpah satu sama lain.

{7:12} Raguel berkata, kemudian mengambil dia dari selepas itu mengikut cara, Engkaulah sepupu beliau, dan beliau adalah thine, dan dewa lagi Mengasihani memberikan anda kejayaan yang cemerlang dalam semua perkara-perkara.

{7:13} maka dia dipanggil perempuannya, Sara, dan dia datang ke

bapa kandungnya, dan dia mengambil dia dengan tangan, dan memberikan beliau

isteri Tobias, berkata, Lihatlah, membawanya selepas undang-undang

Musa, dan membawa dia jauh ke bapa Mu. Dan beliau dikurniakan

mereka;

{7:14} dan dipanggil Saidina Ali Abi isterinya, dan mengambil kertas, dan pula

tulis sesuatu Suratcara waad dan ia dimeterai.

{7:15} maka mereka mula makan.

Laman 563 Tobit

{7:16} setelah Raguel dipanggil isteri Saidina Ali Abi, dan berkata kepada

dia, kakak, menyediakan Dewan lagi, dan membawa dia masuk thither.

{7:17} yang apabila dia telah melakukan sebagaimana yang dia telah diperintahkan dia,

dia membawa beliau thither: dan dia menangis, dan beliau menerima dengan

air mata anaknya, dan berkata kepada beliau,

{7:18} menjadi keselesaan yang baik, anak perempuan saya; Tuhan

langit dan bumi memberi kamu kegembiraan ini kesedihan Mu: boleh

keselesaan baik, anak perempuan saya.

{8:1} dan apabila mereka telah supped, mereka dibawa Tobias kepada beliau.

{8:2} dan kerana dia pergi, dia teringat kata-kata

Raphael, dan mengambil Abu minyak wangi tersebut dan diletakkan di

hati dan hati ikan, dan asap yang dibuat dengannya.

{8:3} yang bau Bilakah roh jahat yang telah berbau,

dia melarikan diri ke dalam bahagian-bahagian yang amat Mesir, dan malaikat terikat

Dia yang.

{8:4} dan selepas itu mereka adalah kedua-duanya dalam bersama-sama,

Tobias bangkit dari katil, dan berkata, kakak, timbul dan marilah kita

berdoa bahawa Tuhan akan sayang pada kita.

{8:5} kemudian mula Tobias dikatakan, diberkati seni engkau, Wahai Tuhan

bapa kita, dan Maha Sucilah nama Mu Suci dan Mulia untuk pernah; Biar langit rahmati (wahai Muhammad), dan semua makhluk Mu.

{8:6} engkau madest Adam, dan gapest dia malam isterinya bagi seorang Pembantu dan penginapan: mereka datang manusia: engkau engkau

berkata, ia adalah tidak baik bahawa lelaki harus semata-mata; Marilah kita menjadikan

Allah bantuan seperti kepada dirinya sendiri.

{8:7} dan sekarang, Wahai Tuhan, aku ini adik saya untuk lush tetapi uprightly: oleh itu kesengsaraan menentukannya bahawa kita boleh

menjadi berumur bersama-sama.

{8:8} dan dia berkata dengan dia, Amin.

{8:9} sehingga mereka tidur malam itu kedua-duanya. Dan Raguel timbul, dan

pergi dan jadikan kubur,

{8:10} berkata, aku takut kalau-kalau dia juga akan mati.

{8:11} tetapi apabila Raguel telah datang ke rumahnya,

{8:12} katanya kepada isterinya Saidina Ali Abi. Menghantar salah satu daripada pra,

dan biarkan dia lihat sama ada dia akan hidup: jika dia tidak, yang kita

boleh tanam dia, dan tidak ada orang tahu.

{8:13} jadi Pembantu membuka pintu, dan pergi, dan

mendapati mereka kedua-duanya tidur,

{8:14} dan datang ke hadapan, dan memberitahu mereka bahawa Baginda masih hidup.

{8:15} kemudian Raguel memuji Allah, dan berkata, Ya Allah, engkau

seni yang layak dipuji dengan segala puji murni dan Suci;

oleh itu membiarkan orang-orang Kudus Mu memuji (wahai Muhammad) dengan semua makhluk Mu; dan

Biar semua malaikat Mu dan thine melantik pujian engkau selama-lamanya.

{8:16} Engkaulah puji, kerana engkau engkau membuat saya riang; dan yang tidak datang kepada saya yang saya disyaki; tetapi

engkau engkau berurusan dengan kami menurut rahmat-Mu yang besar.

{8:17} Engkaulah yang harus dipuji kerana engkau engkau telah rahmat dua yang hanya anak tunggal mereka

bapa: memberikan belas kasihan, Wahai Tuhan, dan menamatkan kehidupan mereka di

kesihatan dengan kegembiraan dan rahmat.

{8:18} kemudian Raguel perintahkan hamba-Nya untuk mengisi kubur.

{8:19} dan dia terus pesta perkahwinan empat belas hari.

{8:20} untuk sebelum hari perkahwinan telah selesai,

Raguel telah berkata kepada-Nya dengan sumpah, bahawa dia tidak

berlepas sehingga empat belas hari perkahwinan telah luput;

{8:21} dan kemudian beliau perlu mengambil separuh dari barangan, dan

pergi ke Keselamatan kepada bapanya; dan sepatutnya yang lain apabila saya

dan isteri saya mati.

{9:1} kemudian Tobias dipanggil Raphael, dan berkata kepada-Nya,

Azarias saudara {9:2}, mengambil dengan engkau seorang hamba, dan dua

unta, dan pergi ke Rages Media ke Gabael, dan membawa saya Wang itu, dan membawa dia ke pernikahan.

{9:3} untuk Raguel telah mengangkat sumpah bahawa saya tidak akan bertolak.

{9:4} tetapi Bapa-Ku counteth hari-hari; dan jika saya tarry panjang,

dia akan minta maaf.

{9:5} jadi Raphael pergi, dan diserahkan dengan Gabael, dan

memberinya tulisan tangan: yang dihadapkan beg yang telah dimeterai sehingga, dan memberi mereka kepadanya.

{9:6} dan awal pada waktu pagi, mereka pergi ke kedua-dua bersama-sama, dan datang ke pernikahan: dan Tobias dikurniakan Nya

isteri.

{10:1} kini Tobit bapanya dikira setiap hari:-bila

hari-hari perjalanan telah tamat, dan mereka datang tidak,

{10:2} kemudian Tobit berkata, mereka akan ditahan? atau Gabael

mati, dan tiada tidak ada orang untuk memberinya Wang?

Oleh kerana itu {10:3} Baginda minta maaf.

{10:4} maka isterinya berkata kepada-Nya, anak saya sudah mati,

melihat dia stayeth panjang; dan dia mula dibunyikan beliau, dan berkata,

{10:5} sekarang saya mengambil berat untuk apa-apa, anak saya, kerana saya telah membiarkan

engkau pergi, cahaya mata lombong.

{10:6} untuk siapa Tobit berkata, tahan Mu keamanan, mengambil langkah tidak,

kerana dia selamat.

{10:7} tetapi dia berkata, tahan Mu keamanan dan tipu aku tidak;

anakku sudah mati. Dan dia pergi keluar setiap hari dalam cara yang mereka pergi, dan tidak makan daging tiada pada siang hari, dan

berhenti tidak keseluruhan malam untuk bewail anak lelakinya Tobias, sehingga dalam

empat belas hari perkahwinan telah tamat, Raguel yang

telah mengangkat sumpah bahawa beliau perlu membelanjakan tiada. Tobias berkata kepada

Raguel, Biar saya pergi, saya melihat ibu dan bapa saya tidak banyak lagi untuk berjumpa dengan saya.

{10:8} tetapi bapanya dalam undang-undang berkata kepada-Nya, Tarry dengan saya,

dan saya akan menghantar kepada bapa engkau, dan mereka hendaklah mengisytiharkan kepada-Nya

Bagaimana perkara-perkara yang pergi dengan engkau.

Berkata {10:9} tetapi Tobias, No; tetapi biarlah saya pergi kepada bapa saya.

{10:10} kemudian Raguel timbul, dan memberinya Sara isteri, dan setengah Nya barang-barang, hamba, dan lembu dan wang:

Laman Tobit 564

{10:11} dan beliau diberkati mereka dan menghantar mereka dari sini,

berkata, The Tuhan syurga memberikan anda satu perjalanan yang Makmur,

anak-anak saya.

{10:12}, serta ia berkata kepada anak perempuan beliau, bapa Mu

dan ibu Mu dalam undang-undang, yang kini ibu bapa Mu, bahawa saya

mungkin mendengar laporan baik engkau. Dan dia cium dia. Saidina Ali Abi juga

dikatakan Tobias, The Lord of syurga mengembalikan kamu, dear saya

saudara, dan kurniakanlah yang saya boleh lihat Mu anak-anak saya

Puteri Sara sebelum aku mati, aku boleh bergembira sebelum ini

Tuhan: tiba-tiba, saya melakukan anak perempuan saya kepada kamu istimewa

Amanah; di mana akan entreat jahat beliau.

{11:1} selepas perkara-perkara ini Tobias pergi jalan, memuji

Allah bahawa dia telah memberikan dia sebuah perjalanan yang Makmur, dan

diberkati Raguel dan Saidina Ali Abi isterinya, dan pergi perjalanan beliau sehingga

mereka menarik berhampiran kepada Nineve.

{11:2} kemudian Raphael berkata kepada Tobias, engkau knowest,

Abang, bagaimana engkau menyekatmu daripada meninggalkan bapa Mu:

{11:3} biarlah kita tergesa-gesa sebelum isteri Mu, dan menyediakan rumah.

{11:4} dan mengambil tangan Mu hempedu ikan. Jadi mereka
cara mereka pergi, dan anjing itu pergi selepas mereka.

{11:5} kini Anna duduk mencari ke arah memperjuangkan
sebuah negara

anak lelakinya.

{11:6} dan apabila dia espied dia datang, dia berkata kepada
bapa, mata memandang, Suci anak Mu, dan lelaki yang pergi
dengan

Dia yang.

{11:7} kemudian berkata Raphael, saya tahu, Tobias, bahawa
bapa Mu

akan membuka matanya.

{11:8} oleh kerana itu anoint engkau matanya dengan
hempedu, dan

yang terinfeksi dengannya, dia hendaklah rub, dan whiteness
yang

akan gugur dari sini, dan dia akan melihat (wahai Muhammad).

{11:9} kemudian Anna berlari keluar dan jatuh atas leher dia

anak lelaki, dan berkata kepada-Nya, melihat saya telah melihat
engkau, anakku,

dari selepas itu saya berpuas hati dengan die. Dan mereka
menangis kedua-duanya.

{11:10} Tobit juga pergi keluar ke arah pintu, dan

terjumpa: tetapi anaknya berlari kepada-Nya,

{11:11} dan mengambil memegang bapanya: dan dia strake dari yang

hempedu di mata ayah beliau, berkata, menjadi harapan baik, bapa saya.

{11:12} dan apabila matanya mula bijak, beliau disapu mereka;

{11:13} dan whiteness yang pilled dari sudut-sudut

Mata Nya: dan apabila dia melihat anak lelakinya, dia jatuh atas lehernya.

{11:14} dan dia menangis, dan seni tersebut, Berbahagialah engkau, Wahai Tuhan,

dan Maha Sucilah nama-Mu selama-lamanya; dan diberkati semua thine

malaikat-malaikat yang suci:

{11:15} engkau engkau dihukum, dan engkau mengambil kasihan

saya:, tiba-tiba, saya lihat anak saya Tobias. Dan anaknya telah bergembira, dan memberitahu bapanya perkara-perkara besar yang telah

berlaku kepadanya dalam Media.

{11:16} kemudian Tobit pergi untuk bertemu anak perempuan beliau dalam undang-undang

di pintu Nineve, bergembira dan memuji Allah: dan mereka yang melihat dia pergi marvelled, kerana beliau telah menerima Nya

penglihatan.

{11:17} Tobias tetapi memberi terima kasih sebelum mereka, kerana

Allah mempunyai rahmat kepadanya. Dan apabila dia datang dekat dengan Sara Nya

anak perempuan dalam undang-undang, beliau dikurniakan dia, berkata, Engkaulah dialu-alukan,

anak: Tuhan dirahmati, yang telah membawa kamu kepada kami,

dan berasa diberkati menjadi bapa engkau dan ibu engkau. Dan Jadilah kegembiraan

antara saudara-saudara beliau yang berada di Nineve.

{11:18} dan Achiacharus, dan Nasbas anak kepada adik,

datang:

{11:19} dan Tobias' perkahwinan adalah disimpan tujuh hari dengan

kegembiraan yang besar.

{12:1} kemudian Tobit dipanggil anaknya Tobias, dan berkata kepada

dia, anak saya, lihat yang lelaki ada upahnya, yang pergi dengan engkau, dan engkau mesti memberinya lebih.

{12:2} dan Tobias berkata kepadanya, Wahai ayahanda, ianya tiada mudarat

kepada saya untuk memberinya separuh daripada perkara-perkara yang saya telah membawa:

{12:3} kerana beliau telah membawa saya lagi kepadamu Keselamatan, dan

menjadikan keseluruhan isteri saya, dan membawa saya Wang, dan

begitu juga menyembuhkan engkau.

{12:4} kemudian lelaki tua itu berkata, ia adalah disebabkan oleh Allah.

{12:5} maka dia memanggil malaikat, dan dia berkata kepadanya, mengambil

separuh daripada apa yang kamu telah membawa dan pergi dalam Keselamatan.

{12:6} kemudian dia membawa mereka kedua-duanya berasingan, dan berkata kepada mereka,

Rahmati Allah, memuji dia, besarkan dia, dan beribadat untuk

perkara-perkara yang dia telah dilakukan kepada kamu di sisi semua

yang tinggal. Ia adalah baik untuk memuji Tuhan, dan meninggikan namanya, dan

honourably untuk shew mengemukakan karya Tuhan; oleh itu adalah tidak

kendur untuk beribadat.

{12:7} adalah baik untuk menjaga tutup Rahsia Raja, tetapi ia adalah mulia untuk mendedahkan kerja-kerja Tuhan. Adakah apa yang

baik dan jahat tidak akan sentuh anda.

{12:8} doa yang baik dengan berpuasa dan sedekah dan soleh. Sedikit dengan kebenaran adalah lebih baik daripada banyak dengan unrighteousness. Ia adalah lebih baik untuk bersedekah daripada untuk

meletakkan sandaran emas:

{12:9} sedekah menyampaikan dari kematian, dan akan Singkir dari semua dosa. Orang-orang yang melaksanakan zakat dan soleh

hendaklah diisi dengan kehidupan:

{12:10} tetapi mereka yang berdosa adalah musuh kepada kehidupan mereka sendiri.

{12:11} sesungguhnya aku akan terus tutup apa-apa dari anda. Bagi saya

berkata, ia adalah baik untuk menyimpan erat Rahsia Raja, tetapi yang

ia adalah mulia untuk mendedahkan kerja-kerja Tuhan.

{12:12} kini oleh kerana itu, Bilakah engkau menyekatmu daripada berdoa, dan Sara

anak perempuan Mu dalam undang-undang, saya pula membawa mengingati anda

Solat sebelum Suci: dan Bilakah engkau menyekatmu daripada tanam di

mati, saya telah berkhidmat dengan engkau begitu juga.

{12:13} dan apabila engkau tidak menyekatmu daripada kelewatan untuk bangkit, dan

meninggalkan Mu makan malam, pergi dan melindungi yang mati, amal baik Mu

tidak bersembunyi dari saya: tapi aku dengan engkau.

{12:14} dan sekarang Allah telah menghantar saya untuk menyembuhkan engkau dan Sara

anak Mu dalam undang-undang.

{12:15} saya Raphael, salah satu daripada tujuh malaikat Suci, yang hadir dan doa, dan yang masuk dan

Laman 565 Tobit

keluar sebelum kegemilangan Suci.

{12:16} maka mereka kedua-duanya telah terganggu, dan keluhan mereka

muka: kerana mereka takut.

{12:17} tetapi beliau berkata kepada mereka, janganlah engkau takut, kerana ia akan pergi

baik dengan anda; memuji Tuhan itu.

{12:18} untuk tidak daripada apa-apa nikmat yang saya, tetapi dengan izin

Allah kita saya datang; sebab itu beribadat selama-lamanya.

{12:19} semua hari ini saya pula muncul kepadamu; tetapi saya lakukan

tidak makan atau minum, tetapi kamu tidak melihat visi.

{12:20} sekarang oleh itu bersyukur Allah: bagi saya pergi sehingga

Dia yang menghantar kepada saya; tetapi menulis semua perkara yang boleh dilakukan melalui satu

buku.

{12:21} dan apabila ia timbul, mereka melihat beliau tidak ada lagi.

{12:22} maka mereka mengaku yang besar dan indah

kerja-kerja Tuhan, dan bagaimana malaikat Tuhan telah muncul

kepada mereka.

{13:1} maka Tobit menulis satu doa yang bergembira, dan berkata,

Berbahagialah menjadi Tuhan liveth itu selama-lamanya, dan diberkati Nya akan

Kingdom.

{13:2} dia azab, dan telah belas kasihan: dia leadeth ke neraka, dan bringeth lagi: tidak ada apa-apa yang boleh mengelakkan tangan-Nya.

{13:3} mengaku dia sebelum bangsa-bangsa lain, anak-anak daripada

Israel: untuk beliau telah tersebar kita sesama mereka.

{13:4} sana mengisytiharkan kehebatan, dan bertasbihlah kamu kepadanya sebelum

Semua yang hidup: Dialah Tuhan kami, dan dia adalah Tuhan kami

Bapa selama-lamanya.

{13:5} dan beliau akan azab kita bagi kesalahan-kesalahan kami, dan akan

mempunyai rahmat lagi, dan akan mengumpulkan kami dari semua negara,

antara yang beliau telah bertaburan kami.

{13:6} Jika kamu kembali kepada-Nya dengan segenap hati anda, dan dengan

seluruh fikiran anda, dan Perjanjian uprightly sebelum dia, kemudian akan

Dia berpaling kepada kamu, dan tidak akan menyembunyikan mukanya daripada anda.

Oleh itu sila lihat apa yang dia akan lakukan dengan anda, dan dia mengaku

dengan seluruh mulut anda, dan pujian Tuhan mungkin, dan bertasbihlah kamu Raja kekal. Dalam tanah kurungan saya lakukan saya

beribadat, dan mengisytiharkan beliau mungkin dan Duli yang Maha Mulia kepada yang berdosa

negara. Wahai kamu berdosa, menghidupkan dan berlaku adil hadapannya: yang

boleh beritahu jika dia akan menerima anda, dan mempunyai belas kasihan kepada kamu?

{13:7} aku akan bertasbihlah kamu Tuhan saya, dan jiwa saya akan memuji di

Raja syurga, dan lenang dengan kehebatan.

{13:8} Biar semua manusia bercakap, dan biarkan semua memuji dirinya

soleh.

{13:9} O Baitulmuqaddis, bandar Suci, dia akan azab engkau untuk

anak-anak Mu yang bekerja, dan yang telah diberi rahmat lagi pada anak-anak

dilimpahi.

{13:10} memberi pujian kepada Tuhan, kerana dia adalah baik: dan pujian

Raja kekal, yang beliau khemah itu mungkin builded dalam engkau lagi dengan kegembiraan, dan biarkan dia membuat riang tiada masuk engkau

orang-orang yang amil dan cinta dalam engkau pernah orang yang

yang sengsara.

{13:11} banyak Pertubuhan Bangsa-bangsa akan datang dari jauh untuk nama

Tuhan dengan hadiah dalam tangan mereka, malah hadiah untuk yang

Raja syurga; Semua generasi akan memuji (wahai Muhammad) dengan hebat

kegembiraan.

{13:12} mengutuk Adakah semua mereka yang benci (wahai Muhammad), dan diberkati

hendaklah semua yang suka engkau selama-lamanya.

{13:13} Rejoice dan gembira untuk anak-anak dengan hanya: mereka akan berkumpul bersama-sama, dan akan memberkati Tuhan daripada hanya.

{13:14} Wahai yang diberkati adalah mereka yang suka kamu, mereka hendaklah dengan keamanan Mu: diberkati adalah mereka yang telah sedih untuk semua scourges Mu; kerana mereka akan bergembira untuk kamu, apabila mereka telah melihat semua kemuliaan Mu, dan hendaklah senang selama-lamanya.

{13:15} Biar jiwaku yang rahmati Allah Raja besar.

{13:16} untuk Jerusalem hendaklah dibina dengan sapphires dan emeralds dan batu berharga: Mu dinding dan Menara dan battlements dengan emas tulen.

{13:17} dan jalan-jalan Jerusalem akan diturap dengan Beryl dan Inas dan batu-batu dari Ledang.

{13:18} dan semua jalan-jalan itu akan berkata, Alleluia; dan mereka hendaklah memuji beliau, berkata, diberkati Allah, yang telah menjadi memuji-muji ia selama-lamanya.

{14:1} jadi Tobit dibuat akhir memuji Allah.

{14:2} dan dia adalah lapan dan lima puluh tahun Bilakah dia hilang

penglihatan beliau, yang telah dikembalikan kepadanya selepas lapan tahun: dan

dia memberi zakat, dan beliau meningkat dalam takut Tuhan, dan dia dipuji.

{14:3} dan ketika beliau berusia sangat dia memanggil anaknya, dan

anak-anak lelaki kepada anak beliau, dan berkata kepadanya, anak saya, mengambil Mu

kanak-kanak; tiba-tiba, saya saya berusia, dan saya bersedia untuk berlepas Keluar

dalam hidup ini.

{14:4} pergi ke Media anak saya, kerana saya pasti percaya orang-orang

perkara-perkara Jonas yang diucapkan Nabi yang Nineve bahawa ia hendaklah

boleh digulingkan; dan yang bagi ketenangan masa agak hendaklah dalam

Media; dan saudara-saudara kami akan berbohong yang bertaburan di bumi

daripada tanah itu baik: dan Jerusalem akan menjadi sepi, dan

di rumah Allah di dalamnya hendaklah dibakar, dan hendaklah sepi

bagi satu-satu masa;

{14:5} dan itu lagi Tuhan yang telah diberi rahmat padanya, dan membawa mereka sekali lagi ke dalam tanah, di mana mereka akan membina sebuah

Kuil, tetapi tidak suka yang pertama, sehingga masa zaman itu dipenuhi; dan selepas itu mereka akan kembali dari kesemua mereka pembuangan, dan membina Jerusalem segar lagi, dan rumah Allah hendaklah boleh dibina di dalamnya selama-lamanya dengan yang gemilang

bangunan, kerana Nabi-Nabi telah bercakap dengannya.

{14:6} dan semua negara akan bertukar, dan takut Tuhan Sesungguhnya dan akan mengubur berhala-berhala mereka.

{14:7} maka hendaklah semua negara memuji Tuhan, dan rakyatnya

hendaklah mengaku Tuhan, dan Tuhan akan meninggikan kaumnya; dan

Semua orang yang mencintai Tuhan dalam kebenaran dan keadilan akan

bergembira, shewing rahmat kepada saudara-saudara kami.

{14:8} dan sekarang, anakku, berlepas dari Nineve, kerana

bahawa perkara-perkara yang diucapkan Jonas Nabi pasti akan datang ke Pas.

Laman Tobit 566

{14:9} tetapi pastikan engkau undang-undang dan perintah-perintah itu, dan

Shew dirimu yang Pengasih lagi penyayang dan adil, bahawa ia boleh pergi dengan engkau.

{14:10} dan mengubur saya sopan, ibu Mu dengan saya;

tetapi tarry tidak lagi pada Nineve. Ingat, anakku, bagaimana

Aman dikendalikan Achiacharus yang membawanya naik, bagaimana daripada

cahaya dia membawanya ke dalam kegelapan, dan bagaimana beliau ganjaran

Dia lagi: lagi Achiacharus telah disimpan, tetapi yang lain telah beliau

Ganjaran: untuk dia pergi ke dalam kegelapan. Manasses memberi

sedekah, dan melarikan diri jerat kematian yang mereka telah menetapkan untuk

Dia: tapi Aman jatuh ke dalam jerat dan terbunuh.

{14:11} sebab itu sekarang, anakku, anggap sedekah apa

doeth, dan bagaimana kebenaran menyampaikan. Bilakah dia punya

berkata perkara-perkara ini, dia berputus asa hantu di katil,
menjadi sebuah

ratus dan lapan dan lima puluh tahun; dan beliau dikebumikan
dia.

honourably.

{14:12} dan apabila Anna ibunya mati, dia dikebumikan

Dia bersama bapanya. Tetapi Tobias berlepas dengan isterinya
dan

kanak-kanak ke Ecbatane ke Raguel bapanya dalam undang-
undang,

{14:13} di mana beliau menjadi lama dengan Kepujian, dan dia
dikebumikan

Beliau bapa dan bonda dalam undang-undang honourably, dan
beliau mewarisi

isi, dan Tobit bapa Nya.

{14:14} dan beliau meninggal dunia pada Ecbatane di Media,
menjadi sebuah

ratus dan tujuh hingga dua puluh tahun.

{14:15} tetapi sebelum beliau meninggal dunia beliau
mendengar daripada kemusnahan

Nineve, yang telah diambil oleh Nabuchodonosor dan

Assuerus: dan sebelum kematiannya beliau rejoiced ke atas
Nineve.

APOCRYPHA

TOBIT KING JAMES BIBLE 1611

www.Scriptural-Truth.com